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Enkel fråga - Bostadsanpassning 
På gavle.se står det att ”Har du en varaktig funktionsnedsättning kan du söka 
bidrag för att anpassa din bostad så att den fungerar bättre” men i media har 
det rapporterats om att Gävle kommuns arbete gällande bostadsanpassning 
har stora brister. 

I samtal med berörda framgår också att handläggningstiderna fortsatt är långa, 
att de som söker bidrag inte får de stöd man kan förvänta sig samt att de 
sökande själva förväntas ta fram offerter helt utan rådgivning från Gävle 
kommun. Detta trots att nämndsordförande Daniel Olsson förra året uppgav att 
”Om den sökande inte klarar detta så kan den sökande genom fullmakt få hjälp 
av våra handläggare.” 

För ett år sedan krävde jag svar på varför bostadsanpassning inte fungerar 
som den ska, då utlovades förbättring från majoriteten. Bevisligen var det 
tomma ord. Nuvarande situation är inte hållbar. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Daniel Olsson (S), 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande följande: 

- Har ansvarig nämndsordförande vidtagit några åtgärder för att situationen gällande 
bostadsanpassning ska förbättras innan årsskiftet? Om svaret är ja i så fall vilka? 

Birgittha Bjerkén (M), ledamot av kommunfullmäktige  

 


